
• • BESTYRELSENS BERETNING 

Der har i det forgangne år været afholdt 10 bestyrelses-møder. 

Bestyrelsen tog afsked med Benny Andreasen (efter eget ønske) kort før jul. 
Bestyrelsen indkaldet 1. suppleant Ulla Christensen til overtagelse af hvervet. 

Bestyrelsen vil gerne takke Benny for mangeårigt godt samarbejde. 

FASTELAVN Til vor årlige fastelavnsfest var fremmødt 48 voksne og 39 
børn, desuagtet at der forinden var faldet henved 20 cm. 
sne. 

SOMMERFEST Til vor årlige sonunerfest var fremmødt 38 voksne og 24 
børn. 

• 

ANTENNE Der blev nedsat en gruppe, for at undersøge mulig udvidelse 
af fællesantenne. Gruppen fremsendte kravsspecifikation til 
stofa og har modtaget svar. Herom under punkt 5 på 
dagsorden. 

BUMP Bump er etableret. 


